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Mødereferat 
 

13-10-2020 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: HN Ordstyrer: FL 

Deltagere:  

Peter von der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), 
Flemming Larsen (FL), Charlotte Braun (CP), Marianne Kjølbye (MK), Ejd.mester Stig Christophersen 
(SC), Helle Nielsen (HN) 

 

Afbud:  

 

Gæster: Ingen 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Der var ikke referat fra sidste møde, da det primært omhandlede forberedelse til 
afdelingsmødet. 

• HN blev valgt som referent 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Bekey 
Kommunen vil installere Bekey systemer på diverse døre, så hjemmehjælpere, nødkald, 
madudbringning mv ikke behøver at have adgangsbrikker. Dette er uden udgift for Bybjerget. 
Bestyrelsen godkendte installeringen 

 

• Opstilling af stilladser: 
I forbindelse med udskiftning/fastgørelse af bærearme, maling af facader og tagudskiftning 
bliver der opsat et stillads. STCH er blevet anbefalet at der opsættes en vareelevator i stedet 
for hejs – prisforskellen er minimal. PVF pointerede at han ikke ville have stilladser i gavlen. 
Der bliver afholdt et møde den 21. oktober kl. 10:30 – Husk input til licitation. Der bliver malet 
henover 2 budgetår, og maling starter i blok A. 

 

• Beskæring af træer: 
STCH har haft møde med en træspecialist. Hvis man topbeskærer den type træer, som vi har, 
vil de bestemt ikke blive pæne – man kan max skære dem 2 meter ned, men kronen vil ikke 
blive pæn – nu prøver vi i første runde, så må vi se hvordan det ser ud. 
 

• Grønne områder i øvrigt: 
STCH har haft gennemgang med Thyme Planteskole: Hækkene ved petanguebanen skal både 
have mere gødning og mere vand, da nogle store træer suger næringen fra disse buske. Ved 
mere gødskning og vand vil hækkene blive ligeså pæne som de andre hække. 
Bedet ved vuggestuen: Der er fremlagt et forslag med nye buske og planter, der blomster fra 
april og frem til sent efterår. 
Hækken ved børnehaven skal væk, da den tiltrækker rotter. I stedet erstattes med 
kirsebærlaurbær og bænk, så området ser mere hyggeligt ud. 
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De grantræer, der blev opsat for et par år siden har fået svamp. Disse udskiftes med 3 stk. 
Normansgran i stedet, der er mere modstandsdygtig. Yderligere etableres et grantræ ved 
enden af blok A. 
 
Ved markvandring aftales hvor det kan være hensigtsmæssigt at etablere flere ”slanger” med 
vilde markblomster som skal såes omkring april. 
 

• Beboerklub: 
Ved Beboerklubbens areal skal der laves en arbejdsweekend, hvor der ryddes op og gøres 
meget pænere. 
 

• Skraldespande på de grønne områder:  
STCH vil gerne opsætte nogle større. Det blev aftalt, at han kommer med forslag til næste 
møde. 
 

• Skur til ladcykler i blok F:  
Vi bygger det selv. 
 

• Hjertestarter: 
Prisen for opsætning af hjertestartere på svalegangene ligger på ca. 10.000,- pr. stk. 
Ejd.kontoret undersøger om der kan søges eventuelt tilskud fra DAB. 
 

Orienteringen blev taget til efterretning 

 

Punkt 3 på dagsorden  Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• PVF havde (tro det eller ej) kun et enkelt punkt – Han ville ønske AØ tillykke med den nye 

tilværelse som pensionist       

 

 

Punkt 4 på dagsorden Badeværelsesrenovering - Tagboliger 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Der er udsendt 3 mdr. varslinger til blok E og A. 
 

• Projektet starter op den 4. januar 2021, og der arbejdes med 8 lejligheder af gangen – arbejdes 
tager 6-7 uger pr. lejemål. 
Der er 2 badeværelser, hvor der er udfordringer med loftshøjden, men det er E&P ved at finde 
en løsning på. 
 

• Der er bestilt fliser hjem efter beboernes valg – 23 beboere har ikke meldt tilbage, hvilket 
betyder, at de har fået beige fliser, som er standard. 
 

• Der bliver opsat et tårn med vareelevator, så vores egen tårnelevator ikke bliver beskadiget og 
ekstra beskidt. 

Orienteringen blev taget til efterretning. 
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Punkt 5 på dagsorden Øvrige punkter 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Konstituering af bestyrelsen: 
SP blev konstitueret som Der er blevet stillet spørgsmål til den nye persondatalov omkring at 
breve til beboere skal afleveres i lukket kuvert. Det er der ingen lovhjemmel der siger. 

 

• Parkeringsregler ved forretningstorvet: 
Der henvises til ordensreglementet, hvor der står: ” På parkeringspladserne, som er forbeholdt 
firmaregistrerede køretøjer, må der ikke parkere andre biler mellem kl.15 – 17. 
Køretøjer med gul/hvide (papegøjeplader) må dog gerne parkere ved blokkene.” 

STCH følger op på skiltning og tager kontakt med KbhPark. 

 

• Opstregning af gule streger v/børnehaven: 
Trods kraftig opstregning på siden af børnehaven, parkerer folk stadig her, og holder og 
spærrer for indkørsel. STCH følger op hos KbhPark omkring parkeringskontrol i tidsrummet ml. 
7-9 og igen om eftermiddagen når børnene hentes fra børnehaven. Alternativ kan der opsættes 
sten. 

• Bander på Valhøjs Alle / Kriminel adfærd i Bybjerget: 
Det kan godt se ud som om der er en øgning af f.eks. handel med stoffer mv. Bestyrelsen og 
ejendomskontoret opfordrer KRAFTIGT beboere til at kontakte politiet på 114 såfremt de 
oplever noget. Det er muligt at politiet ikke kommer, men der optages rapport. Når denne læses 
kan lokalbetjentene se at der sker noget her, og så bliver fokus tilrettet. Melder man ikke noget, 
så er rapporten tom, og så ser alt fredeligt ud for politiet. Desuden er politiet direkte opkoblet på 
vores video, så de har mulighed for at gå direkte på, så det kan man evt. oplyse ved opringning 
til vagthavende. 
Vi har stadig 0-tolerence – bliver en beboer dømt for kriminel adfærd begået i Bybjerget, 
bliver hele lejemålet – hele familien – opsagt til øjeblikkelig fraflytning! 
HN laver opslag herom til beboerne. 

 

 

Punkt 6 på dagsorden Arrangementer 

Diskussion/Beslutning:  

• Evaluering af afdelingsmøde 2020: 
Mødet gik forbavsende godt – alle respekterede de retningslinier, der blev udstukket i 
forbindelse med Corona – TAK for det! 

 

Punkt 7 på dagsorden Henvendelser fra beboere 

Diskussion/Beslutning: 

• Der var ingen henvendelser denne gang 

 

Punkt 8 på dagsorden Eventuelt. 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Næste bestyrelsesmøde: 
Næste møde er 9. november 2020, kl. 18.30. 

• Kursus for nye bestyrelsesmedlemmer: 
DAB har udsendt invitation til kursus for nye bestyrelsesmedlemmer. Idet der ikke er nye i 
bestyrelsen, så kan vi roligt se bort fra denne invitation. 
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• Hyggearrangement: 
Den 23. januar 2021 er der arrangement fra personale og bestyrelse. 

• Møde med Dansk Bolignet 
Den 26. oktober 2020 kl. 19:00 afholdes der møde med Dansk Bolignet (skrevet forkert 
navn i afdelingsmødereferat) for STCH og afd.bestyrelsen. Mødested: Red & Yellow i RC. 

• Kalender 2021 
Grundet Corona situationen kan vi ikke optrykke en kalender med diverse aktiviteter, så 
kalender 2021 bliver kun med helt basale oplysninger. 
 

 

 

Mødedatoer for kommende møder/arrangementer: 

Grundet Corona situationen er det ikke muligt at lave faste mødedatoer til længere ud i fremtiden 
– dette er hvad der er på tapetet indtil videre… 

21-10-2020 – Byggemøde – licitationsudvalg kl. 10:30 

26-10-2020 – Møde med Dansk Bolignet kl. 19:00, RC, Red & Yellow 

09-11-2020 – Bestyrelsesmøde kl. 18:30 

02-12-2020 – Bestyrelsesmøde? 

23-01-2021 – Hyggeaften – bestyrelse/personale 

14-02-2021 – Fastelavn 

 

 

 

Mødet sluttede kl. 21.50. 


